
LATVIJAS MĀKSLAS AKADĒMIJAS
PADOMES SĒDES PROTOKOLS Nr. 44
Latvijas Mākslas akadēmijas padomes sēde

notiek - Zoom platformā, tiešsaistē
2024. gada 8. februārī, plkst. 15:00

Sēdē piedalās -
LMA padomes locekļi: Zane Čulkstēna, Ints Dālderis, Dita Rietuma, Arnis Rītups

Sēdi vada LMA padomes priekšsēdētāja vietnieks Ints Dālderis
Sēdi protokolē LMA padomes sekretāre Dārta Purvlīce

***IZRAKSTS***

DARBA KĀRTĪBĀ:

1) LMA 2023. gada Gada pārskats;
2) LMA 2024. gada budžeta projekts;
3) Kronvalda bulvāra 4. ēkas renovācijas projekta izstrāde;
4) Atbildes vēstule Kultūras ministrijai par Latgales filiāli;
5) Padomes sekretāra atlases process;
6) Grozījumi Padomes darba nolikumā;
7) Clean R iesniegums par Vides centra izveidi LMA teritorijā.

1. Jautājums. LMA 2023. gada Gada pārskats.

Padome ir iepazinusies ar 2024. gada 6. februārī saņemto Latvijas Mākslas akadēmijas 2023. gada Gada
pārskatu. [...] Ints Dālderis rosina balsot par LMA 2023. gada Gada pārskata saskaņošanu.

LMA padomes locekļi balso: “Par” – 4; “Atturas” - nav; “Pret”- nav.

Lēmums – Saskaņot iesniegto Latvijas Mākslas akadēmijas 2023. gada Gada pārskatu.

2. jautājums. LMA 2024. gada budžeta projekts.

Padome ir saņēmusi 2024. gada 7. februārī iesniegto LMA 2024. gada budžetu. [...] Padome vienojas
turpināt iepazīties ar iesniegto budžeta projektu līdz nākamajai padomes sēdei. [...] Padome
vienojas uz nākamo sēdi aicināt atbildīgo par budžeta projekta sastādīšanu.

3. jautājums. Kronvalda bulvāra 4. ēkas renovācijas projekta izstrāde.

Padome ir iepazinusies ar iesūtīto Kronvalda 4 ēkas renovācijas projekta izstrādes laika grafiku. [...]
Padome pieņem zināšanai esošo informāciju.

4. jautājums. Atbildes vēstule Kultūras ministrijai par Latgales filiāli.

Padome ir iepazinusies ar Antras Priedes sagatavoto atbildes vēstuli Kultūras ministrijai par Latvijas
Mākslas akadēmijas Latgales filiāles darbību. Padomē noris diskusiju. Padome saskaņo sagatavoto atbildi
uz KM uzdotajiem jautājumiem un lūdz rektorātu nosūtīt atbildes vēstuli Kultūras ministrijai.



5. jautājums. Padomes sekretāra atlases process.

Padome ir iepazinusies ar iesniegtajiem pieteikumiem padomes sekretāra amata vakancei. Padomē noris
diskusija par saņemtajiem pieteikumiem padomes sekretāra amata vakancei. Padome vienojās atbilstošos
kandidātus aicināt uz interviju nākamajā padomes sēdē.

6. jautājums. Grozījumi Padomes darba nolikumā.

Padome ir saņēmusi rektora vēstuli par Padomes darba nolikumu. Padomē noris diskusija, vai
nepieciešams koriģēt esošo padomes darba nolikumu. Padome vienojas turpināt šo jautājumu izskatīt
nākamajā sēdē.

7. jautājums. Clean R iesniegums par Vides centra izveidi LMA teritorijā

Padome ir iepazinusies ar iesniegumu [...] un neiebilst iesniegumā minētajam ierosinājumam par Vides
centra izveidi LMA teritorijā.

Sēde tiek slēgta.

Sēdi vadīja: Sēdi protokolēja:

LMA padomes priekšsēdētāja vietnieks I. Dālderis LMA padomes sekretāre D. Purvlīce

padome@lma.lv

mailto:padome@lma.lv

